
členské schůze Bytového družstva o ,Í;13o 25622439,sídlem Neratovice, Dr. E.
BeneŠe 1041, zaPsaného v ORvedeném Městslcým soudem Prahan oddíl Dr. vložka 3?60

?atum. 1InÍ:to, !ťlÍ' ] 5. května 2024 v budově Skautského sřediska na dopravním hřišti v Neratovicích
Las zaháiení; l9:00 hod
Pozvánká b1"la doruČen a na mámé emailové adresy členů družstva a vyvěšena na nástěnce v sídle družstva dne
30,4,2,024.
Na elektronické nástěnce webu domu (adresahťtp;i/bd-uns-cz)bylapozvánka vyvěšena dne:1.5.2024.

Program schúze:
1. Zahájení, schválení programu, volba orgánů členské schůze
:, Převzeti správ1, domu SVJ od 1.1,2025 - informace (pojistná smlouva, energie,

mandátni smlouva, výtahy atd.)
,i Převod části Fo BD do základního jmění SVJ (inťo JUDr. Seifertová).+ Žádosti o převod jednotek do SVJ (iermíny. plarb1.. info)j, Rezignace člena představenstva, volba nového člena
6. Schl,álení uzávěrky a účetnictví za rok 2023. 4ráta Kontrolní komise
7, Předokenní žaluzie (info, nabídky)
8. Ostatn í,'zár,ěr.

1. ZahájenÍ: členskou schúzi zabájil předseda představenstr a \lartur Procházka v I 9.00 hod.
Konstatován počet přítomných členů s počtem hiasů l0-i z celkor ého počru 1_50. schůze je usnášeníschopná
§ehré]elrllq9lam§ Předseda představenstva nawhuje schválit p.og.á* dle zr eřejněne pozvánky na schůzi
Hlasování: t05 hlasů pro, proti 0, zdržel se 0, schváleno
Volba orgánů schůze:
předsedou schůze navržen: Martin procházka
lJlast i án:l 1 O5 hlasů pro, proti 0, zdržel se 0. schváleno
Zaplsclr atei nalržen: JL:Dr, li aca Seiiinor á
Hlasování: 105 hlasů pro, proti 0. zdržel se 0. schrájeno
Sčítání hlasů navrženy: Martina Vl,šohlido1,4 Lucie Zuskinová
Hlasování; 105 hlasů pro, proti 0, zdrželse 0, schváleno
Ověřovatelé zápisu navrženi: Jiři Bohun,-Irena Oravcová
Hlasování: 105 hlasů pro, proti 0, zďržel se 0. schváleno

2.
atd,)
Předseda schůze. s ohledem na vznik SVJ v domě Neratovice, Dr.E,Beneše 1041,1042,1043, seznámil č|enskou
schŮzi se skuteČnostÍ, Že je řeba vYřešit převzetí správy domu SVJ a postupně tomuto stavu přizpůsobit smlouvy
související s provozem a správou domu. Jako optimální řešení bylo navrženo převzetí spravy SVJ k l .1 . 2a25,
Dále informoval o uzavřeni nové pojistné smlouvy na nemovitosti a to s pojišťóvnou roópeáiuu.
Pokud jde o sPrávu nernovitostí ve váahu k bytovému družstvu a SVJ, nedochází k žádným změnám. Správa
bude Pro oba subjekty vykonávána za stejných iodmínek jako dosud. členská schůze vzala informace na vědomi
a bez výhrad je odsouhlasiIa.

3. Převod Části orostředkri z fondu oprav bvtového družstva do základního jmění SVJ
Předseda schůze, s ohledem na vznik SVJ v domě N".atoul.", o.P-e.neše l041,1042,1043,seznámil členskou
schŮzi s návrhem na Převod Části prostředkŮ z fondu oprav do základnihojmění SVJ. Důvodemje. že SVJ zatímnemá k disPozici Žádné ProstředkY, ačkoli ke svému fungováni jiZ potrebuje alespoň minimální finanční
zajiŠtěnÍ, Advokátka JUDr. Seifeitová (po konzultaci s úeetn§ se vyláonta u to,r, ,.yslu , že z právniho hlediskaje Převod moŽný a legální. Mistopředseda představenstva piednesi stanovisko finančnfto úřadu, ktery rovněž
nemá námitek.

§!":\i schŮzi bYlo navrŽeno Přijmout usnesení: Členská schůze schvaluje převod z prosředků družstva ve l^ýši
200 000.-Kč ve prospěch SVJ Neratovice, Dr.E.Beneše l041,1042,1043.
Hlasování: l01 hlasů pro, proti 1, zdržel se 3
Usnesení bylo v navrženém znění přijato,



Proti Přijetí usnesení o-Převodu Části Prosťedků_bytového družstva hlasoval avanesl protest čten družstva ing,
;J""'fr;.ffi,;U#fin:* 

o'o"*"oi"",,!Jo-urrru.i, ilř;;d; Ítransakci zričetrího a daňového hlediska

Po vYstouPení ins, Šveidy Členská schŮze roz}rodlajednohlasně o zušeni hlasování a pověřila ástupce spnívce
ffi Ť.TT*ďJffi ,ffiilififfi*T§ffi Li. 

jijó;:;ffi;H"l§**covánr"t*o..i.tu,u*,žetentobod

4.

''_ ouPředsedapředstavenstv"vffienskéschůzisvourezignacinafunkci.
Clenská schůze oznámení 

,vzala na vedomi Jp*ro;ednata.
l":.Ti kandidáý na uvol něn ou r""t.i Ú}ri i"vrženi :a) Jiří Bohun
b) Vojtěch Kocourek
Oba kandidáti_se svým navržením ryjádřili souhlas.u navrztch byto hlasováno s následujicími výsled§:
]1t-i 

Bt,.hu1: 5] h]a,u pro. proti 2l zdizelse z'q
\ oJtěch Kocourek: j4 hlasů pro. proti, 55 zdržei se l6Anijeden z navržených *uráiaai r";;rkrňÁbnou většinu. a tedy nebyl zvolen.odstuPující Predsedá vzal na"ěd"*i;;;;;Ío'ri nrtonauat funkci pó ooou následujících 2 měsíců.

Před projednáním bodu 6 programu, opustil schůzijeden člense třemi hlasy . Schůze zťrstala usnášeníschopná.

6.
Zástupcem správce nemovitosti, společnosti Klokoč s.r.cl., ing,

lv^L 
pi"ť"l"ny písemné materiály

2023. Dále bylo ozrámeno založenl

(rozvaba, závětka) a schůze byla sezrámena s vlsledky hospodařeni za roklistin do sbírky listin obchodnílro rejsťíku.

Íff.l*'l&i]j} ffrfii;rí:ijmout 
usnesení: Čtenská schůze schvaluje účetrrí závěrk u za rok 2023

Hlasování; 92 hlasů pro. proti 0. zdržel se l0Usnesení bylo v navrženém znění přrjaío.

z.
Mlstopředsedou představenswu, io&6r"hoferem, byly předloženy_.ri ryuia§ na dodávku a montážpředokenních žaluňl s tím,.že piar.i"el"ilLo"i] 

iroaíná-iffi;,rir5,"r, ;Úriká.h. ěL*e schůzi bylodoporučeno hlasovat o.ptijeti nabrdk, ;;i"U*sti Gaío ...,;- dlř *á;fÚ;;;;.o.áo-r.uuritv, poskytujedostateČnou áruční dobu.á 1'1ň;;ři.'Jro"u ".nu.-óilHilr*,:..sjednotlivými nabídkami semámil.
fiff*lfj"' 

Dále Členská 
"hů*;i;ňd";;Loznost aatt,ruÁo oJrli,io lžaluzií atao vaaÁtabyla všeobecně

Členské schuzi bylo nawŽeno přijmout usneseni: Čten*<ra schůze schvaluje nabídku ze dne l6.4.2024dodavatelevenkovnich žatuz]l aprovedenij;:"r, Á""iaxi," ua.i*te, Jartoffiivládánírn společnosti Gato s.r.o.



Hlasování: 102 hlasů pro, proti 0, zdržel se 0
Usnesení bylo v navrženém znění přijato

8. Ostatní/závěr
VYstouPil místoPředseda Představenstva ing. Brun}ofer s písemným materiálem a komentářem, |ýkajícím sehospodaření družstva.

Do dalŠÍ diskuse se nikdo nePřihlásil, po vyčerpání programu byla členská schůze ukončena v 21.30hod.

Ptílohy zápisu:
Učetn í záv ěrka, rozvah a
Písemné sdělení ing. Brunhofera
prezenční listina + plné moce

Y Praze dne l5 .5 .2024

Zapisovatel: JUDr. lvana Seifertová

Zápis ověřil: Jiří Sohun

Irena oravcová ťr* /



BD U nás 240515

NÓvrh na nevYPlácení odměn,odPor Členky představenstva - vykazovat skuťečné nóktady (cestovné, tetefony, atd.)Do stanov vrátit ].00% souhlas na schvaíování odměn
1, Náklady SVJ doposud notář 1-o 527 ,, + 7 9,3,40 + 2 7ao,-Kč = 21, 1,4o,40 KčNáklady doposud advokát 12B 750,-Kč

Mimořádná odměna na SVJ 50 000,-KčCelkem 
199 890.40 Kč

Do stanov vrátit 50 OOO,-Kč zpět do stanov k odsouhlasení číenskou zákíadnou
2, Členská schŮze 4,t2,2o23 44 druŽstevníků, 129 hlasů oficiálně v zápise, 4 x s ]. hlasem,t,zn, 44 x 3 = 132 132 - 8= 124 hlasy, ne 129, jak je uvedeno v zápísu!
Ve skuteČnosti bYlo dle seznamŮ Členů a nájemníků přítomno 17 členů s 1 hlasem!, t.zn. 

'32 
* 34 = 98 ptatnýchhlasŮlNe129hlasŮl UJ,BrunhoferazdrŽelsel(p.Švejdaslhlasem)s5svědkylVzápisusezdrželo5!

S ťÍm souvisíplné moci: Dte zókona ga/2al2sb. o abchodních společnostech a družstev §6j5, odst. (3)Stanovymohou určit možnost zastupovóní člena pouze jiným členem.
Dvě PM spróvné + PanÍČesákovó neníČlenem BD a podepsala 7 PM!, Hlasovala zo všechny přivotbóch do vedeníSVJ podle svého uvážení, měty by tedy být všechny PM neplotné!,

i, lm;;:::[ffiljr:vodního 
vedení druŽstva, především také Kantrolní komise, která by měla mít vše

poslední tři roky se v kanceláři ve formě potřebných dokladů nevyskytujr, opět odpovědnost výše uvedených3. Vedení družstva a SVJ Řaanli hospodář
Dle zákona 90/2012Sb. O obchodních společnostech a družstev Předsedou výboru může být osobas vysokoškolským ekonomickým nebo stavebním zaměřením
4' SPrávce Klokoč: Požaduji Předložení,,Peněžního deníku" nebo také finančního deníku, od r. 2004 oficiálnědeník PříjmŮ a výdajŮ, v Praxi běžně užívané staré i nové označení {nebo také účetní deník). Jedná se o přehledzaznamenávající vŠechnY PřljmY a výdaje související s činností podnikatelské činnosti. Vytváří se na základě

!;:lffn}'fi}lTÍ ruil::"ovat 
čísto účetního dokladu, krátký slovní popis, datum vystavení dokladu,

Účetnirtví musí brýt jednoduché, jednoznačné a průkazné

5' KdYŽ jsme vYnaloŽili tolik financí, tak nebude také problém nechat udělat celkovrý Audit hospodaření


